
 

 

 
 
Beantwoording vragen raadsleden 

 
Nummer DOC-23-666252 

Zaaknummer Z-22-434444 

Datum waarop de vraag is 
gesteld: 

22 maart 2023 

 
Fractie: 

 
CDA 

 
Raadslid: 
 

 
E. v.d. Bosch  
Mede namens de andere aanwezige politici bij het halfjaarlijks 
overleg met de Ondernemers Federatie Medemblik 
 

Afdeling  

Onderwerp Raadsvragen CDA Raadsvragen wateroverlast Industrieweg Andijk 

Termijn beantwoording is 
30 dagen 

 

 

Aanleiding:  

Bij enige regenval staat de Industrieweg in Andijk blank. Zowel aan de zuid-, west- als oostzijde. Afbeeldingen 

hiervan voeg ik als bijlage toe. In december 2022 hebben we in de raad het Programma Stedelijk Water en 

Riolering 2023-2027 vastgesteld. Daarbij hebben wij vragen gesteld over het oplossen van wateroverlast. Er is 

toen aangegeven dat overlast eerst wordt gedefinieerd (geen hinder/hinder/wateroverlast/schade/overstroming 

etc) en dat de definitie kan leiden tot andere klimaatbestendige inrichting. Kennelijk ligt dit aan de 

Industrieweg in Andijk wat gecompliceerder want het lijkt erop dat deze problemen er al zijn sinds 2018 en er 

zijn, bijv ook nog in 2020, diverse onderzoeken geweest. 

 

1.  Bent u bekend met de wateroverlast aan de Industrieweg in Andijk? 

antwoord   

2. Klopt het dat er al meerdere onderzoeken zijn uitgevoerd? 

Antwoord  

3. Is de oorzaak bekend, en nog belangrijker, is een oplossing nabij? 

Antwoord  

 
 


